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Obiectul întrebării: Decizie ISJ pentru Liceul Teoretic Negrești-Oaș

Doamnă ministru,

Am primit o petiție din partea Membrilor Consiliului Profesoral de la Liceul Teoretic 
Negrești-Oaș. Conform acestora, Inspectoratul Școlar Județean Satu Mare a comunicat decizia 
de a nu aproba includerea clasei a V-a în Proiectul Planul de Școlarizare la nivelul instituției de 
învățământ denumită Liceul Teoretic Negrești-Oaș.

Aceștia motivează dorința de a continua cu ciclul gimnazial, inclusiv clasa a V-a, cu exemple de 
acțiuni precum: spații suficiente și corespunzătoare, cadre didactice pregătite și cu experiență, 
rezultate bune la examenele naționale, la olimpiade și concursuri, organizare de activități 
extracurriculare și extrașcolare. Totodată, ei motivează ca exista un număr suficient de elevi în 
zonă pentru a menține ciclul gimnazial la acest liceu și că din cauza acestei decizii luate de ISJ, 
cadrele didactice se vor îndrepta către alte instituții de învățământ sau localități pentru 
completarea normelor.

Având în vedere această situație, vă adresez următoarea întrebare:

- Care este motivarea alegerii de a nu aproba includerea clasei a V-a în Proiectul Planul 
de Școlarizare la nivelul instituției de învățământ denumită Liceul Teoretic Negrești-Oaș?

Doresc să vă asigur de întreaga mea disponibilitate la dialog și colaborare.

Solicit răspuns scris *
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